

## MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, JULY 12, 1988  
(105)

## [Text]

The Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce met at 11:00 a.m. this day, the Chairman, the Honourable Senator Ian Sinclair, presiding.

*Members of the Committee present:* The Honourable Senators Anderson, Buckwold and Perrault. (3)

*Other Senators present:* The Honourable Senators Kolber and Steuart.

*In attendance: From the Library of Parliament, Research Branch:* Ms. Margaret Smith, Research Officer, Law and Government Division; Mr. Marion Wrobel, Research Officer, Economics Division.

*Also in attendance:* The Official Reporters of the Senate.

*Witnesses:**From Musial, Taciuk and Associates:*

Mr. A. Musial;  
Mr. J. Taciuk.

*From Novopharm Ltd.:*

Mr. L. Dan, General Manager.

The Committee, in compliance with its order of reference dated June 21 1988, resumed consideration of Bill S-15, An Act to amend the Patent Act.

Following introductions by the Chairman, the witnesses made presentations and answered questions.

*It was—*

*Agreed,* that the following be filed as exhibits with the Clerk of the Committee:

(Exhibit AR-5)—Musial, Taciuk & Associates: "Survey 4";  
(Exhibit AR-6)—Novopharm brief

At 12:40 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

**ATTEST:**

*Le greffier du Comité*

Garnet Barlow

*Clerk of the Committee*

## PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 12 JUILLET 1988  
(105)

## [Traduction]

Le Comité sénatorial des banques et du commerce se réunit aujourd'hui à 11 heures sous la présidence de l'honorable sénateur Ian Sinclair (président).

*Membres du Comité présents:* Les honorables sénateurs Anderson, Buckwold et Perrault. (3)

*Autres sénateurs présents:* Les honorables Kolber et Steuart.

*Également présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement:* M<sup>me</sup> Margaret Smith, attachée de recherche, Division du droit et du gouvernement; M. Marion Wrobel, attaché de recherche, Division de l'économie.

*Aussi présents:* Les sténographes officiels du Sénat.

*Témoins:**De Musial, Taciuk et associés:*

M. A. Musial;  
M. J. Taciuk.

*De Novopharm Ltée:*

M. L. Dan, directeur général.

Conformément à son ordre de renvoi du 21 juin 1988, le Comité reprend l'étude du projet de loi S-15, Loi modifiant la Loi sur les brevets.

Après un mot d'introduction du président, les témoins font une déclaration et répondent aux questions.

*Il est convenu* que les documents suivants soient remis à titre de pièces justificatives au greffier du Comité:

Musial, Taciuk et Associés: «Survey 4» (pièce AR-5);  
Mémoire présenté par Novopharm (pièce AR-6).

A 12 h 40, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation de la présidence.

**ATTESTÉ:**